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Dorpsraad	Neerijse	

 
 

Voorlopig	verslag	vergadering	12 	juni	2014	
 

 

Agenda:	
De AV van de Dorpsraad Neerijse heeft plaats gevonden op 12  juni 2014 om 20.07u  in zaal de Wijngaerd  te 
Neerijse. 
 

1/ Bespreking verslag Dorpsraad 11 maart 2014 (te bekijken op www.bloggen.be/dorp_neerijse) 
2/ Financieel overzicht 
3/ Kandidatuur nieuwe leden 
4/ Project Buur‐t‐kenner 
5/ Brief Marijke De Kock aan Dorpsraad 
6/ Website Dorpsraad 
7/ Overzicht Neires Kermes 2014  
8/ Varia 

Aanwezig:	
Patrick Platton (voorzitter), Guido Wyseure (verslag), Jean‐Pierre De Groodt, Lut Vanachter, Dirk Aerts, Carina 
Vercammer, Peter Hellemans, Koen Derom,  Jurgen  Joos, Mark Arnalsteen, Pierre Van den Neucker en Peter 
Singulé. 
Herman Depré, schepen OCMW Huldenberg.  
Bruno Stuyts, kandidaat nieuw lid. 

Verontschuldigd:	
Lieva Rosseel, William Blomme, Geert Lissens, en Bruno Keyngnaert. 
 
Op verzoek van Herman wordt het punt 4 eerst behandeld. Het verslag  is geschreven  in de volgorde van de 
Agenda. 

1/	Goedkeuring	verslag	11	maart	2014	
 
Het verslag werd goedgekeurd zonder opmerkingen.  
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2/	Financieel	overzicht	
De penningmeester geeft een overzicht van de zicht‐ en de spaarrekening. De balans van Nereis Kermes is bijna 
volledig. Er wordt een tekort verwacht.  

3/	Kandidatuur	nieuwe	leden	
Bruno Stuyts stelt zich voor als kandidaat nieuw lid en wordt unaniem aanvaard als AV lid. 

4/	Project	Buur‐t‐kenner	
Herman Depré stelt het project Buur‐t‐kenner voor. Het OCMW wil in Huldenberg pro‐actiever optreden naar 
armoede preventie. Vaak is de drempel groot naar het diensten centrum of zijn de mogelijkheden onvoldoende 
gekend bij bewoners die steun nodig hebben. Ook de uitgestrektheid van de gemeente speelt parten.  
De  idee  van  het  project  is  dat  er  een  netwerk  van  vrijwilligers,  die  hun  omgeving  goed  kennen,  signalen 
opvangen  en  op  een  discrete  wijze  de  gepaste  diensten  verwittigen.  Er  bestaan  analoge  projecten  zoals 
voedselhulp in Overijse en er zal samengewerkt worden met ao. de ziekenzorg werking en de scholen.  
Een moeilijk punt voor vele betrokkenen  is de  juiste balans te vinden tussen beroepsgeheim en spreekplicht. 
Daarom wordt een thema‐avond georganizeerd rond dit thema. 
Een advertentie en een toelichtings tekst wordt gemaakt en gestuurd naar de dorpsraad. 
 

5/	Brief	Marijke	De	Kock	aan	Dorpsraad	
De voorzitter heeft een aangetekende brief ontvangen van mevrouw De Kock. Deze brief werd voorgelezen in 
de vergadering. 
De vergadering vraagt zich af wat de juiste onderliggende bedoeling is. Er wordt besloten dat een schriftelijke 
reactie weinig zinvol is. De zorg van de dorpsraad is de leefbaarheid van Neerijse. 

6/	Website	Dorpsraad	
Nieuw lid Bruno Stuyts stelt voor om een nieuwe website maken.  
 
Er was discussie over de domein naam. De voor de hand liggende URL www.neerijse.be is ingenomen door de 
architect‐projectontwikkelaar van het kasteel van Neerijse. Een alternatief is http://www.neerijse.com/ . Deze 
domeinnaam  werd  gehanteerd  naar  aanleiding  van  de  doorsteek  van  de  N253.  Dit  punt  wordt  verder 
opgevolgd. 
 
Een website in connectie met ao. Facebook zou tot een actiever gebruik en bezoek moeten lijden. 
 
Dit punt wordt vervolgd. 
 

7/	Overzicht	Neires	Kermes	2014	
 
Zoals gesteld in het financiële verslag wordt een tekort verwacht. 
 
De  duurdere  sterzanger  Sam  Gooris  op  zaterdag  avond  en  de  lagere  voorverkoop  zijn  waarschijnlijk  de 
voornaamste redenen. De voorverkoop zou vroeger moeten starten. 
Er moet nagedacht worden over de muziek. Een optie zou kunnen zijn om beginnende groepjes een kans  te 
bieden. De muziek op zondag was sfeervol maar kreeg niet zoveel aandacht van het publiek. 
 
Het slechtere weer betekende ook dat er op zondag minder volk en ambiance was. 
 
Volgende uitgave is gepland voor 9 en 10 mei 2015. 



 
 

3 
 

 

8/Varia	
 

a) Betere coördinatie  is nodig  in verband met andere evenementen te Huldenberg. Ondanks de vroege 
boeking  is  achteraf  de  sporthappening,  die  traditioneel  op  zaterdag  plaats  vindt,  verschoven  naar 
zondag waardoor  geen  gebruik  kon worden  gemaakt  van  een  hoeveelheid materiaal  dat  door  de 
gemeente Huldenberg ter beschikking wordt gesteld. 

b) De gemeente leent de tenten niet meer uit, dit werd pas vrij laat medegedeeld aan de dorpsraad. 
c) Het schoolbestuur “de Bolster” vraag in een brief een bijdrage te leveren voor de kosten van water en 

elektriciteit. De dorpsraad besluit eenmalig 250 € bij te dragen en in de toekomst 75 €/keer te betalen 
voor de faciliteiten. 

d) Er wordt bergplaats gezocht voor de school gedurende de werken. 
e) Het café Raté en de vereniging FAST organiseren in de Wijngaerd zaal het bekijken van de rode duivel 

matchen op groot scherm. 
f) Op de BBQ van de Kamstraat op 9 augustus zijn ook de dorpsraad leden welkom. 
g) Volgende AV gaat door ten huize van William Blomme op de zingende wind. 

 
 
Verdere AV’s om 20h 

 dinsdag 9/9/2014 zingende wind 

 dinsdag  16/12/2014 in Zaal de Wijngaerd 
 
Einde om 21h43 
 
Verslag  Secretaris             Voorzitter 
  Guido Wyseure            Patrick Platton  
 
 
 
Voorlopig Verslag voorgelegd aan het Dagelijks bestuur 


